







# 第一天 抵达柬埔寨 暹粒

餐食 午餐、晩餐

导游于暹粒国际机场迎接贵宾,用午餐,登记酒店,下午参观Preah Ang Chek Ang Chom寺 (当地最有名气的寺庙),国王行宫(外观)及 皇家花园,西池(吴哥时代人工池,长8公里,宽2公里),60米路美 食街(聚集当地街头美食及廉价服饰),晚餐后,回酒店休息。

住宿 3, 4 or 5\* Accommodation

# 

餐食 早餐、午餐、晚餐

酒店早餐后,参观大吴哥古城(南城门,巴戎庙,斗象台,癞王台,12生肖塔),途经周萨神殿,塔玛侬殿,大高殿,来到塔普伦殿(此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地,此处以大树盘绕古迹,甚为神奇而著名),回到市内用午餐,参观当地著名宝石店(柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物,其中红蓝宝更是世界有名),下午参观吴哥窟,俗称小吴哥(是世界遗产,七大古迹之一,有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术,她是柬国的灵魂及标志,其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志,此地也是旅客到柬必游之处)。晚餐后,逛暹粒夜市及酒吧街(单程送往夜市,不去的客人送回酒店)。

住宿 3, 4 or 5\* Accommodation



#### 

餐食 早餐、午餐、晚餐

酒店早餐后,参观距离暹粒市约38公里处的女皇庙,此神庙建于公元十世纪后半叶,以粉红色砂岩为建筑材料,其雕刻非常精致,可称得上是柬埔寨所有古迹之中雕刻最为精美的古萨之一,其建筑本身也是保存完好,吸引着无数的旅客慕名前来参观。回程中,短暂停留棕糖村,欣赏当地村民手工艺品及传统的棕糖制作过程,午餐后,参观宝剑寺、龙蟠宫(古代医院)、于变身塔欣赏美丽日落,回市区用晚餐,送回酒店休息。

主宿 3, 4 or 5\* Accommodation

#### 

餐食 早餐、午餐、晚餐

酒店早餐后,参观罗洛士古迹群(巴公寺&神牛寺),建于9世纪后半叶,为高棉王朝第一国都。午餐,下午乘车前往洞里萨湖,乘船游览浮村,观赏村民漂浮的屋子,学校,餐厅,教堂,您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食(自费),返回市内参观免税商场,晚餐后(5星级酒店内享用西式套餐),回酒店休息。

住宿 3, 4 or 5\* Accommodation

第五天 接送前往机场

餐食 早餐

飞返美丽家园

# Day 1 Arrive Cambodia Siem Reap Meals Dinner

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting Preah Ang Chek Ang Chom Shrine (where the most popular worship for local people and foreign tourists in visiting and praying to get happiness or recover from their ill), Royal Residence (exterior view) & Garden, West Baray (Ancient reservoir 8 x 2 km big), Sixty meters Road food street, dinner, back to hotel.

Hotel 3, 4 or 5\* Accommodation

# Day 2 Siem Reap

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, Morning visit the Ancient city of Angkor Thom (South Gate, Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers), pass by Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple, visit Ta-Prohm Temple (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, visit Cambodia famous Gem shop (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), finally we visit The world heritage of Angkor Wat temple (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors). Dinner, visit Siem Reap night market & Pub Street (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).

Hotel 3, 4 or 5\* Accommodation

#### Day 3 Siem Reap

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, start visiting the citadel of Banteay Srey Temple which was erected by pink sandstone in the end of 10 century, and constructed by a Brahmin counselor under a powerful king Rajendravarman, and later under king Javaraman V. This temple is small size, but delicate carvings and remarkable state of preservation make Banteay Srey Temple one of everyone's favorite temples. On the way back, shortly visit Palm sugar village and learn the method of how palm sugar making & their handicraft souvenir. Lunch, afternoon visit Preah Khan Temple (King father Temple), Neak Puon Temple (ancient hospital), see sunset view at Pre Rub Temple. Back to town, dinner, back to hotel.

Hotel 3, 4 or 5\* Accommodation

#### Day 4 Siem Reap

Meals Breakfast at Hotel / Lunch / Dinner

Breakfast at hotel, visit Rolous Group (Bakong Temple & Preah Ko Temple), dating from the late 9th century, was the first capital of Khmer Empire. Lunch, afternoon visit Tonlesap Great Lake, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), back to town visit Duty Free Mall, dinner (5 star hotel dining with western set menu), back to hotel.

Hotel 3, 4 or 5\* Accommodation

# Day 5 Siem Reap Departure

Meals Breakfast at Hotel

For your pleasant flight back to Home Sweet Home



# **Travel Information**

#### **Currency**

Cambodian Riel

10,000 KHR = (+/-) MYR 10.75

\*Recommended carry US Dollar during Travel

#### **Time Zone**

GMT +7 (1 hours ahead Malaysia Time)

#### **Phone Code**

+855

#### Weather

Climate 22 °C - 35 °C

#### **PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:**

- 1. Tours are conducted in English or Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Tour based on Private Arrangement not joining with others
- 3. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

#### 配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英文或中文讲解为准。
- 2. 以独立成团方式旅游,不参与任何其它人
- 3. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

#### 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

#### 条规

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# **Covid-19 Related**

- Travelers are no longer required to take a COVID-19 test before traveling to Cambodia.
- Vaccinated passengers with a vaccination certificate do not need to quarantine.
- Not required for RT-PCR pre-departure & Not required for RT-ART upon arrival

# TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detailys or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

# 第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 153982-T KPL1000 TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

# Contact :

联系:

update: 6 May 2022 3:34 pm